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CONSILIUL JUDEŢEAN VÂLCEA 
 
 
 
 
 
 

PROCES-VERBAL 
încheiat la şedinţa extraordinară a Consiliului Judeţean Vâlcea 

din data de 11 martie 2010, ora 900 
 
 
 
 
 

Dl.Cîlea - Doamnelor şi domnilor consilieri judeţeni, stimaţi invitaţi, bună 
ziua şi bine aţi venit la şedinţa extraordinară a Consiliului Judeţean Vâlcea, 
convocată astăzi, 11 martie 2011, ora 900. Sunt prezenţi 27 consilieri judeţeni, 
absentează 5, respectiv domnul consilier Bogdan Almaşi care este bolnav, 
domnul Fârtat Ilie, domnul Gava Ion, domnul Popescu Ion şi domnul 
Tărăşenie Dumitru, care au probleme deosebite, deci Consiliul judeţean este 
legal întrunit.  

Dl. Popescu Victor – Domnul Fârtat Ilie vine, este pe drum. 
Dl.Cîlea – Bine, atunci vor fi 28 de consilieri judeţeni prezenţi. La 

şedinţă participă: domnul Profeanu Florea, Trezorier Şef - Direcţia Generală a 
Finanţelor Publice Vâlcea,  domnul Constantin Lăpădat, Director Executiv 
Economic - S.C. CET Govora S.A. Râmnicu Vâlcea, domnul Ion Cocleţ, 
Director Executiv Termoficare Urbană - S.C. CET Govora S.A. Râmnicu 
Vâlcea, domnul Ludovic Zelici, Director Executiv Tehnic – Calitate, S.C. CET 
Govora S.A. Râmnicu Vâlcea, domnul Ilie Amuzan – Primarul Oraşului 
Călimăneşti; doamna Georgeta Sălişte, Manager - Spitalul Judeţean de 
Urgenţă Vâlcea;  domnul Marian Stoica, Manager - Spitalul de Obstetrică 
Ginecologie Râmnicu Vâlcea. De asemenea, participă funcţionari din cadrul 
aparatului de specialitate al Consiliului judeţean şi reprezentanţi ai presei. Pe 
ordinea de zi au fost înscrise 5 proiecte de hotărâre. Dacă sunt observaţii 
privind ordinea de zi? – Nu. Dacă nu, supun aprobării dumneavoastră ordinea 
de zi prezentată. Cine este pentru? Cineva împotrivă? – Nu. Se abţine 
cineva? -  Nu. Vă mulţumesc!  

În urma votului, se aprobă în unanimitate ordinea de zi. 
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Dl.Cîlea - Înainte de a trece la discutarea materialelor de pe ordinea de 

zi, care aţi aprobat-o, vă fac cunoscut că, potrivit prevederilor art.46, alin.(1) 
din Legea administraţiei publice locale, nr.215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, şi art.77 din Legea privind Statutul 
aleşilor locali, nr.393/2004, cu modificările şi completările ulterioare, 
consilierul judeţean nu poate lua parte la deliberarea şi adoptarea de hotărâri 
dacă fie personal, fie prin soţ, soţie, afini,  rude până la gradul al patrulea 
inclusiv, are un interes patrimonial, respectiv are un interes personal în 
problema supusă dezbaterii. 
  
 PUNCTUL 1 
 Proiect de hotărâre privind aprobarea aplicaţiei de finanţare cu 
anexele aferente pentru proiectul „Reabilitarea sistemului de 
termoficare urbană la nivelul Municipiului Râmnicu Vâlcea pentru 
perioada 2009-2028 în scopul conformării la legislaţia de mediu şi 
creşterii eficienţei energetice”. 

 Dl.Cîlea – Aţi luat cunoştinţă de acest proiect de hotărâre. Aş vrea să 
vă spun, în sinteză, că aici aprobăm aplicaţia de finanţare pentru asigurarea 
condiţiilor de eligibilitate a proiectului menţionat.  Urmare considerentelor 
prezentate s-a întocmit alăturatul proiect de hotărâre, pe care îl supunem 
aprobării dumneavoastră. Comisiile de specialitate au avizat favorabil 
proiectul de hotărâre. Dacă sunt observaţii? – Nu. Dacă nu, supun aprobării 
proiectul de hotărâre în forma prezentată. Cine este pentru? Cineva 
împotrivă? – Nu. Se abţine cineva? -  Nu. Vă mulţumesc! A sosit şi domnul 
consilier judeţean Fîrtat Ilie. 
 În urma votului, se aprobă în unanimitate punctul 1 de pe ordinea de 
zi. 
 
 PUNCTUL 2  
 Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-
economice, faza „studiu de fezabilitate” şi a cofinanţării aferente 
proiectului „Modernizarea instalaţiei de desprăfuire electrică de la 
cazanul nr.7 din CET GOVORA, în vederea creşterii performanţelor de 
desprăfuire la max. 50mg/Nm³ la ieşirea din electrofiltre”, în cadrul 
Programului „Termoficare 2006 - 2015 căldură şi confort” 

  Dl.Cîlea - Una din obligaţiile pe care Consiliul Judeţean Vâlcea a 
trebuit să şi le asume pentru obţinerea finanţării externe nerambursabile 
pentru aplicaţia de la punctul anterior pe care l-aţi aprobat, este şi cea legată 
de continuarea investiţiilor, în afara proiectului major, pentru asigurarea 
conformităţii la cerinţele impuse prin Autorizaţia Integrată de Mediu 
nr.16/04.09.2006. Aceste obligaţii se regăsesc atât în Master-Planul privind 
reabilitarea sistemului de încălzire centralizată din Municipiul Râmnicu 
Vâlcea, aprobat prin Hotărârea Consiliului Judeţean Vâlcea nr.156 din 
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30.11.2009, ca şi investiţii, dar şi în Hotărârea Consiliului Judeţean Vâlcea 
nr.12 din 27.01.2009, privind aprobarea indicatorilor de performanţă ai 
Sistemului de Alimentare Centralizată cu Energie Termică (SACET) din 
cadrul S.C. CET Govora S.A.Râmnicu Vâlcea. Prin proiectul care se va 
depune spre finanţare, prin axa prioritară 3 a POS Mediu, nu se realizează 
însă, în ansamblu, conformarea la cerinţele de mediu, fiind atinse doar 
investiţii prin care se vor asigura ţintele pentru valorile maxime ale SO2 şi 
NOx. În ceea ce priveşte investiţiile pentru conformarea valorilor de emisie 
stabilite pentru pulberi, acestea nu au fost cuprinse în aplicaţia majoră 
depusă pe axa prioritară 3 a POS Mediu, datorită termenului de conformare – 
31.12.2010, care a obligat operatorul la demararea unor lucrări în acest sens 
până la acea dată (şi care conduc la decalarea termenului de conformare 
până la finalizarea lor). Lucrările de modernizare pentru reducerea emisiilor 
de pulberi constând în modernizarea electrofiltrelor de la cazanul 7 sunt de 
strictă necesitate, neîncadrarea în parametrii prevăzuţi ducând la oprirea 
cazanului şi punerea în pericol de pierdere a finanţării prin aplicaţia POS 
Mediu având ca şi consecinţă închiderea centralei şi oprirea furnizării 
serviciului de termoficare urbană în Municipiul Ramnicu Vâlcea, un lucru 
foarte grav. Prin adresa nr.969045/LG din 18.02.2011 înregistrată la Consiliul 
Judeţean Vâlcea cu nr.2469/2.03.2011, Ministerul Administraţiei şi Internelor 
a cerut transmiterea de către Consiliul Judeţean Vâlcea a solicitării de 
finanţare pentru anul 2011 prin Programul “Termoficare 2006-2015 căldura si 
confort”, având în vedere sprijinirea de către Guvernul României a lucrărilor 
de reabilitare a sistemelor de alimentare cu energie termică a localităţilor. 
Programul “Termoficare 2006-2015 căldură şi confort” constituie  o sursă 
importantă de finanţare pentru investiţia propusă, această oportunitate de 
îndeplinire a unor cerinţe impuse de Comisia Europeană, degrevând bugetul 
judeţeului Vâlcea şi bugetul operatorului de eforturi financiare semnificative. 
Astfel, se poate solicita finanţare pentru obiectivul ’’Modernizarea instalaţiei 
de desprăfuire electrică de la cazanul nr.7 din CET GOVORA în vederea 
creşterii performanţelor de desprăfuire la max.50mg/Nm3 la ieşirea din 
electrofiltre”. Valoarea totală a proiectului este de 16.000.000 lei din care: 
suma de 9.600.000 lei va fi asigurată de la bugetul de stat, diferenţa de 
6.400.000 lei va fi suportată de Consiliul Judeţean Vâlcea, din redevenţa 
asupra bunurilor concesionate. Urmare considerentelor prezentate s-a 
întocmit alăturatul proiect de hotărâre, pe care îl supunem aprobării 
dumneavoastră. Comisiile de specialitate au avizat favorabil proiectul de 
hotărâre. Dacă sunt observaţii? – Da. 

Dl.Simion -  Aş avea o întrebare, domnule preşedinte! Sunt de acord cu 
proiectul de hotărâre, dar aş profita de ocazie că sunt prezenţi în sală domnii 
directori de la CET şi, pe lângă subiect, aş întreba când se demarează totuşi 
lucrările de închidere a batalului de cenuşă existent şi începerea lucrărilor 
pentru deschiderea  noului batal, pentru că ştiu că s-au concesionat vreo 22 
ha de la Primăria Comunei Mihăeşti? Vă mulţumesc! 
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Dl.Cîlea – Dacă sunteţi amabil, domnule director, să ne daţi un răspuns. 
Dl. Ludovic Zelici – O să încerc să fiu foarte punctual. De fapt, acest 

depozit existent de cenuşă, îşi închide activitatea de depunere a deşeului. 
Acest lucru înseamnă că nu se mai aduce acolo, în depozitul respectiv, o 
parte de cenuşă şi 10 părţi apă cum este procedura. Vom transforma acest 
deşeu – cenuşa, într-un amestec mai dens, respectiv o parte apa şi o parte 
cenuşă, care va fi transportat şi depus mecanic în celule etanşe în 
continuare, la etajele următoare, aşa ca şi cum ar fi deşeu menajer. Deci, 
acesta este viitorul. Se merge înainte cu acest depozit, pentru că a 
indisponibiliza noi suprafeţe de teren este o teroare.  

Dl.Cîlea – Plus că nici nu avem terenuri cu această destinaţie. 
Dl.Zelici – Sigur, ne trebuie o soluţie, pentru că ajungând spre vârful 

conului de acolo, va trebui după anul 2015 să începem să depozităm şi în 
noul depozit, însă, momentan, nu este o prioritate. 

Dl.Cîlea – Mulţumit, domnule consilier? 
Dl.Simion – Sunt mulţumit, fără discuţie, dar mă interesa ce se 

întâmplă, dacă schimbaţi soluţia tehnică, cu infrastructura actuală, respectiv 
transportul cenuşei la batal, se dezafectează? Care este soluţia? 

Dl.Zelici – Datorită faptului că şlamul rezultat este mai dens,  transportul 
se va face cu mijloace auto, pentru că nu mai merge pe conductă.     

Dl.Cîlea – Dacă mai sunt întrebări? – Da. 
Dna Moise – Am şi eu o întrebare, domnule preşedinte! Dacă din punct 

de vedere al mediului afectează, dacă aveţi o autorizaţie care să vă permită 
acest lucru sau dacă încercaţi să o obţineţi? 

Dl.Zelici – Noi avem autorizaţie de depunere în continuare, până la 
epuizarea capacităţii, a şlamului dens. Autorizaţia a fost obţinută în anul 
2008, însă şlamul dens presupune o soluţie care nu a dat rezultate 
extraordinare în alte termocentrale. Noi încercăm la Râmnicu Vâlcea să 
găsim o altă soluţie, pentru că mai avem 1 an şi 10 luni în care această 
soluţie de depozitare, care se practică la scară industrială în întreaga 
Germanie, în Olanda, în Suedia, în toate ţările civilizate, trebuie schimbată. 
Deci, aplicăm o soluţie europeană, depunerea mecanică fiind cea mai bună 
tehnică disponibilă. 

Dl.Simion – Să înţeleg că prin această soluţie se rezolvă şi problema 
dislocării prafului atunci când bate vântul, pentru că de fapt aceasta este 
problema cea mai mare la batal. 

Dl.Cîlea – Aceasta este ideea, acest lucru se urmăreşte. 
Dl.Simion – Pe mine, cel puţin din punct de vedere al cetăţenilor din 

zonă, acest lucru mă interesează, pentru că la orice adiere mică a vântului se 
produce un praf extraordinar. Dacă treceţi la altă soluţie, jos pălăria! Vă 
mulţumesc! 

Dl.Cîlea – Mai sunt întrebări? – Da. 
Dl.Greere – Văd că se propune în documentaţie să se reducă acest 

indice de desprăfuire la 50mg/Nm³. Întrebarea ar fi, la ora actuală sau la 
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începerea acestei investiţii, cât este acest indice şi, dacă în perspectivă se 
coboară şi mai mult, pentru că suntem interesaţi să ştim, ca locuitori ai 
municipiului?  

Dl.Zelici – Vă mulţumesc pentru această întrebare! Momentan, aşa cum 
au fost dimensionate electrofiltrele în urmă cu aproximativ 30 de ani, 
indicatorul era în medie la  250-300mg/Nm³, deci de 5-6 ori mai mult. Dacă 
nu ar exista electrofiltrele acest indice ar fi de 50.000mg/Nm³, deci efectul 
este foarte bun, randamentul de reţinere fiind 99% momentan, dar este 
absolut insuficient. În realitate noi vom duce acest indice undeva la 
47mg/Nm³, iar în momentul când se va monta unitatea de desulfurarea 
aprobată la primul punct, acest indice se va reduce la cca. 20mg/Nm³. 

Dl.Cîlea – Vă mulţumesc! Dacă mai sunt observaţii? – Nu. Dacă nu, 
supun aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată. Cine este pentru? 
Cineva împotrivă? – Nu. Se abţine cineva? -  Nu. Vă mulţumesc!  
 În urma votului, se aprobă în unanimitate punctul 2 de pe ordinea de 
zi. 
 

PUNCTUL 3  
Proiect de hotărâre privind propunerea de desfiinţare şi 

reorganizarea Spitalului de Obstetrică - Ginecologie Râmnicu Vâlcea, ca 
structură fără personalitate juridică, în cadrul Spitalului Judeţean de 
Urgenţă Vâlcea 
 Dl.Cîlea - Accelerarea procesului de reformă în domeniul sanitar, 
precum şi procesul de descentralizare, a presupus transferul ansamblului de 
atribuţii şi competenţe exercitate de Ministerul Sănătăţii către autorităţile 
administraţiei publice locale. În baza prevederilor art.174 alin.(3) din Legea 
nr.95/2006, cu modificările şi completările ulterioare, spitalele din reţeaua 
autorităţilor administraţiei publice locale se înfiinţează şi, respectiv, se 
desfiinţează  prin hotărâre a Guvernului, iniţiată de  consiliul judeţean, în 
condiţiile legii, cu avizul Ministerului Sănătăţii. Având în vedere propunerile 
Ministerului Sănătăţii, de  comasare a spitalelor, prin Dispoziţia Preşedintelui 
Consiliului Judeţean Vâlcea nr.12 din 18.01.2011, s-a dispus constituirea unei 
comisii la nivel de judeţ pentru analizarea oportunităţii de reorganizare a 
Spitalului de Obstetrică Ginecologie Râmnicu Vâlcea, ca secţii de specialitate 
în structura organizatorică a Spitalului Judeţean de Urgenţă  Vâlcea. 
Comasarea Spitalului de Obstetrică Ginecologie-Râmnicu Vâlcea cu Spitalul 
Judeţean de Urgenţă Vâlcea, se justifică prin faptul că Spitalul de Obstetrică-
Ginecologie Râmnicu Vâlcea  este spital de tip monospecialitate şi 
clasificarea spitalului conform Ordinului Ministrului Sănătăţii nr.1408/2010, 
încadrează instituţia în categoria V, cu implicaţii negative asupra finanţării 
activităţilor. În acelaşi timp, pentru încadrarea într-o categorie superioară a 
Spitalului Judeţean de Urgenţă Vâlcea, se impune cuprinderea în structura 
organizatorică a secţiilor de obstetrică - ginecologie şi neonatologie. 
Comasarea celor două unităţi spitaliceşti, presupune şi o dotare 
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corespunzătoare cu aparatură medicală a Spitalului Judeţean de Urgenţă  
Vâlcea cât şi o reorganizare a serviciilor paraclinice. Pentru realizarea 
practică a procesului de reorganizare a Spitalului Judeţean de Urgenţă  
Vâlcea, ca urmare a comasării cu Spitalul de Obstetrică-Ginecologie 
Râmnicu Vâlcea, se propune reintegrarea în cadrul  Spitalului Judeţean de 
Urgenţă  Vâlcea, a următoarelor secţii din cadrul Spitalului de Obstetrică 
Ginecologie Râmnicu Vâlcea:  
 secţia OG I - 50 paturi; 
 secţia OG II- 50 paturi; 
 secţia neonatologie - 40 paturi; 
 compartimentul ATI - 10 paturi, care va funcţiona în baza art.(6) alin.(4) din 

Ordinul Ministrului Sănătăţii nr.1500/2009, "privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare a secţiilor  şi 
compartimentelor de anestezie şi  terapie intensivă din unităţi sanitare", va 
fi coordonat de un medic primar ATI, subordonat directorului medical, 
asigurând şi funcţionalitatea gărzii ATI; 

 personalul mediu sanitar din cadrul camerei de gardă, se va  redistribui la 
secţiile OG I şi OG II, serviciul în camera de gardă fiind asigurat de 
personalul acestor două secţii, iar personalul auxiliar va fi inclus la 
"personal auxiliar spital"; 

 farmacia OG - se va desfiinţa şi se va organiza un punct de lucru 
subordonat Farmaciei nr.2 din Spitalul Judeţean de Urgenţă  Vâlcea, care 
va asigura medicamentele şi materialele sanitare pentru secţiile existente 
în actuala clădire a Spitalului de Obstetrică-Ginecologie Râmnicu Vâlcea; 

 blocul operator şi sala de naşteri vor funcţiona ca bloc sanitar, cu 
încadrarea unui asistent şef şi coordonat prin rotaţie lunar, de către secţiile 
OG I şi OG II; 

 secţia sterilizare a Spitalului de Obstetrică-Ginecologie Râmnicu Vâlcea va 
fi cuprinsă în cadrul Compartimentului Sterilizare al Spitalului Judeţean de 
Urgenţă  Vâlcea, devenind al treilea punct de lucru; 

 laboratorul de analize medicale urmează să fie cuprins în cadrul 
laboratorului unic al Spitalului Judeţean de Urgenţă Vâlcea iar laboratorul 
de analize  aflat în clădirea din strada G-ral Magheru nr.54, municipiul  
Râmnicu Vâlcea, va fi mutat în clădirea Spitalului de Obstetrică-
Ginecologie Râmnicu Vâlcea şi va deservi cele două unităţi spitaliceşti; 

 laboratorul de radiologie se va desfiinţa şi va fi inclus în laboratorul de 
radiologie al Spitalului Judeţean de Urgenţă  Vâlcea, funcţionând ca punct 
de lucru ce va deservi toate secţiile din imobilul din strada Remus Bellu, 
municipiul Râmnicu Vâlcea; 

 serviciul de anatomie patologică se va include în serviciul de anatomie 
patologică şi prosectură al Spitalului Judeţean de Urgenţă Vâlcea, şi va 
funcţiona ca punct de lucru în imobilul  Spitalului de Obstetrică-
Ginecologie, iar personalul va fi normat potrivit prevederilor Ordinului 
ministrului sănătăţii nr.1224/2010; 
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 Centrul Judeţean de Planificare Familială rămâne ca structură în cadrul 
Spitalului Judeţean de Urgenţă  Vâlcea; 

 cabinetele de obstetrică şi ginecologie din cadrul Ambulatoriului integrat se 
vor cuprinde în Ambulatoriul integrat al Spitalului Judeţean de Urgenţă  
Vâlcea; 

 pentru personalul din  activitatea de întreţinere, reparaţii  şi   deservire, se 
vor respecta prevederile Ordinului ministrului sănătăţii nr.1224/2010; 

 în ceea ce priveşte aparatul funcţional al Spitalului de Obstetrică - 
Ginecologie Râmnicu Vâlcea, managerul Spitalului Judeţean de Urgenţă  
Vâlcea, asigură preluarea întregului personal. 

În urma comasării celor două unităţi spitaliceşti, în cadrul Spitalului Judeţean 
de Urgenţă Vâlcea vor funcţiona 1353 de paturi, spitalizarea de zi va avea 23 
paturi şi se vor asigura 20 de locuri staţionar de psihiatrie. Vreau să vă 
informez că, atunci când m-am deplasat la Bucureşti, imediat după şedinţa 
ordinară a Consiliului judeţean, la dezbaterea publică unde am fost chemat 
numai eu, pentru că noi am fost singurul judeţ care am cerut dezbatere 
publică, iar problemele discutate acolo şi argumentele prezentate au fost de 
foarte bună utilitate şi pentru celelalte spitale din România. Concluzia a fost 
foarte clară, „am greşit, ne cerem scuze, noi nu am vrut ca ceea ce am 
transmis prin anexele acelea să reprezinte un proiect de hotărâre, pentru că 
noi nu avem voie să iniţiem un proiect de hotărâre, ci numai Consiliul 
judeţean, care apoi este avizat de noi şi aprobat prin Hotărâre de Guvern”. 
Deci, să fie clar pentru toată lumea, nimeni nu poate înfiinţa sau desfiinţa o 
structură fără aprobarea organelor administraţiei publice judeţene şi locale 
care au preluat managementul acestor spitale. Lucrurile aici sunt foarte clare 
şi să nu mai spună fiecare ce vrea despre posibilitatea desfiinţării spitalelor. 
Vreau să vă spun că acest rău, pe care am văzut că nici dumneavoastră, 
consilierii judeţeni, nu doreaţi să se întâmple, este vorba despre desfiinţarea 
celor două spitale orăşeneşti de la Bălceşti şi Brezoi, a fost făcut de Direcţia 
de Sănătate Publică Vâlcea, ca să ştie toată lumea. Deci, la propunerea DSP 
Vâlcea, se pare avizată de altcineva, fără să ne întrebe pe noi, cei care în 
conformitate cu legea răspundem de aceste probleme! Urmare 
considerentelor prezentate s-a întocmit alăturatul proiect de hotărâre, pe care 
îl supunem aprobării dumneavoastră. Comisiile de specialitate au avizat 
favorabil proiectul de hotărâre. Dacă sunt observaţii? – Da. 

Dna Moise – Am cunoştinţă de faptul că înainte de comasarea acestor 
două spitale, se formase o comisie pentru un parteneriat public-privat la 
nivelul Spitalului de Obstetrică-Ginecologie Râmnicu Vâlcea, condusă de 
domnul vicepreşedinte Persu Dumitru. Mă interesează dacă acel parteneriat 
public-privat va mai funcţiona … 

Dl.Cîlea – Doamna consilier, am analizat cu foarte mare atenţie Legea 
parteneriatului public-privat si normele de aplicare ale acesteia, dar am ajuns 
la concluzia că sunt extraordinar de greu de aplicat. Se prevăd licitaţii şi 
necesita un timp în care, cred că, Spitalul de Obstetrică-Ginecologie Râmnicu 
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Vâlcea se va termina. Am găsit cea mai bună soluţie care este, trebuie să 
recunoaştem, agreată şi de Ministerul Sănătăţii. La discuţia pe care am avut-
o la Ministerul Sănătăţii, chiar m-au felicitat, dacă reuşim să facem această 
comasare a celor două spitale şi cred că este suficient. Dacă mai sunt 
observaţii? – Da. 

Dl.Folea -  Iată că au trecut 27 de ani, din anul 1985, ca Spitalul de 
Obstetrică-Ginecologie Râmnicu Vâlcea să revină la spitalul de unde a 
plecat. Fac parte din prima generaţie de medici, eram stagiar în anul 1985, 
când s-a înfiinţat acest Bloc Materno-Infantil. Nu am nicio observaţie, ci doar 
o rugăminte, cu care cred că sunt în asentimentul colegilor mei consilieri 
judeţeni, respectiv ca după încheierea protocolului de predare – primire, să 
fie adus la cunoştinţă Consiliului judeţean întreg patrimoniul care a fost 
preluat de către Spitalul Judeţean de Urgenţă  Vâlcea, precum şi personalul 
de specialitate medico-sanitar. Este o rugăminte! Vă mulţumesc! 

Dl.Cîlea – Propunerea este foarte bună şi o vom respecta. Dacă mai 
sunt observaţii? – Nu. Dacă nu, supun aprobării proiectul de hotărâre în 
forma prezentată. Cine este pentru? Cineva împotrivă? – Nu. Se abţine 
cineva? -  Nu. Vă mulţumesc!  
 În urma votului, se aprobă în unanimitate punctul 3 de pe ordinea de 
zi. 

  
 PUNCTUL 4  
 Proiect de hotărâre privind aprobarea înfiinţării Societăţii 
Comerciale „Expo Nord - Oltenia” S.A   

 Dl.Cîlea – Aici suntem în grafic, în concordanţă cu celelalte termene, 
respectiv pe 14 martie 2011 se va face recepţia finală a acestui obiectiv de 
investiţii, adică se verifică tot ce nu era în regula la prima recepţie şi dacă au 
fost rezolvate. În luna octombrie 2004, fostul Minister al Integrării Europene a 
lansat licitaţia de proiecte mari de infrastructură regională în cadrul 
Programului PHARE 2004 – 2006 - Îmbunătăţirea infrastructurii regionale 
pentru sprijinirea dezvoltării economice. În luna noiembrie 2007, a fost 
semnat Acordul tripartit între, Autoritatea Contractantă - fostul Minister al 
Dezvoltării, Lucrărilor Publice şi Locuinţelor, Autoritatea de Implementare - 
Agenţia pentru Dezvoltare Regională Sud - Vest Oltenia şi cei doi beneficiari 
locali: Consiliul Judeţean Vâlcea şi Consiliul Local al Oraşului Călimăneşti, în 
vederea implementării proiectului Centrul de Convenţii şi Expoziţii Nord 
Oltenia, cu termen de finalizare luna noiembrie 2010. Prin proiectul ”Centrul 
de Convenţii şi Expoziţii Nord Oltenia”, finanţat din fonduri de la Uniunea 
Europeană, prin programul PHARE 2004 - 2006 - Îmbunătăţirea infrastructurii 
regionale pentru sprijinirea dezvoltării economice, s-a realizat obiectul de 
investiţii centrul expoziţional, care cuprinde: 4 pavilioane zonale şi un pavilion 
central, amplasate pe o suprafaţă de 5 ha, în zona Seaca, oraşul 
Călimăneşti. Potrivit Hotărârii Consiliului Judeţean Vâlcea nr.178/31.10.2007, 
privind modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Vâlcea 



9 

 

nr.169 din 07 octombrie 2005, privind aprobarea asocierii Consiliului 
Judeţean Vâlcea cu Consiliul Local al Oraşului Călimăneşti în vederea 
implementării proiectului ”Centrul de Convenţii şi Expoziţii Nord-Oltenia”, în 
cadrul Programului PHARE 2004 - 2006 Coeziune Economică şi Socială - 
Dezvoltarea Infrastructurii Regionale proprietarii investiţiei vor fi judeţul 
Vâlcea şi oraşul Călimăneşti, în cote proporţionale cu contribuţia adusă. 
Administrarea şi exploatarea bunurilor rezultate în urma finalizării proiectului, 
se va realiza pe o perioadă nedeterminată, de către Consiliul Judeţean 
Vâlcea şi Consiliul Local al Oraşului Călimăneşti şi, în acest scop, se va 
înfiinţa o societate comercială pe acţiuni. Prin adresa înregistrată la Consiliul 
Judeţean Vâlcea sub nr. 888/R/02.03.2011 a fost transmis Protocolul în 
vederea exploatării şi întreţinerii infrastructurii realizate prin contactul RO 
2005/017 - 553.04.01.01.01.02.10. Potrivit acestuia, prezentul protocol se 
încheie în scopul facilitării predării lucrărilor executate, de la Beneficiarul local 
către societatea comercială pe acţiuni înfiinţată de către acesta pentru 
desfăşurarea activităţii în conformitate cu cererea de finanţare. Societatea 
comercială ”Expo Nord - Oltenia” S.A. va gestiona obiectivul de investiţii  şi va 
avea ca domeniu principal de activitate, organizarea de expoziţii, târguri şi 
congrese. Modul de constituire a societăţii pe acţiuni se face respectând 
prevederile Legii nr.31/1990 privind societăţile comerciale, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare. Capitalul social este de 90.020 lei, 
aport în numerar, asiguraţi după cum urmează: 45.010 lei judeţul Vâlcea şi 
45.010 lei oraşul Călimăneşti. Astfel, judeţul Vâlcea deţine 4.501 acţiuni, 
oraşul Călimăneşti 4.501 acţiuni, respectiv un procent de 50% pentru judeţul 
Vâlcea şi 50% pentru oraşul Călimăneşti. Sediul propus pentru societatea 
comercială este sediul Primăriei Oraşului Călimăneşti, până la semnarea 
Protocolului de transfer de proprietate către beneficiarul local, în urma emiterii 
de către Inginer a certificatului de bună execuţie. Odată cu transferul 
proprietăţii, Beneficiarul Local îşi va asuma responsabilitatea şi pentru 
asigurarea infrastructurii. Urmare considerentelor prezentate s-a întocmit 
alăturatul proiect de hotărâre, pe care îl supunem aprobării dumneavoastră. 
Vă supun la vot primele două articole referitoare la înfiiţarea societăţii şi 
aprobarea Actului Constitutiv al acesteia. Comisiile de specialitate au avizat 
favorabil proiectul de hotărâre. Dacă sunt observaţii? – Da. 

Dl.Simion – O simplă observaţie pe care am sesizat-o acum! Este 
normal ca o societate comercială să aibă sediul în primărie? 

Dl.Cîlea – V-am spus, temporar până la semnarea protocolului este 
posibil. 

Dl.Simion – Să nu încălcăm legea, eventual să aibă sediul chiar la 
Seaca. 

Dl.Cîlea – Obiectivul de investiţii nu este recepţionat, nu s-a făcut 
predarea şi am analizat cu atenţie această problemă şi nu este nimic nelegal. 
Dacă mai sunt observaţii? – Nu. Dacă nu, supun aprobării cele două 
elemente pe care le-am precizat, respectiv înfiiţarea societăţii şi aprobarea 
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Actului Constitutiv al acesteia. Cine este pentru? Cineva împotrivă? – Nu. Se 
abţine cineva? -  Nu. Vă mulţumesc!  
         În urma votului, se aprobă în unanimitate înfiiţarea societăţii şi 
aprobarea Actului Constitutiv al acesteia. 

 Dl.Cîlea – Acum, referitor la desemnarea reprezentanţilor judeţului 
Vâlcea în organele de conducere, fac următoarele precizări: Judeţul Vâlcea 
are câte doi reprezentanţi în Adunarea Generală a Acţionarilor, în Consiliul de 
Administraţie şi în Comisia de Cenzori. De asemenea, vreau să vă precizez 
că aceste propuneri se fac de către dumneavoastră, partidele politice, şi se 
aprobă, fiind vorba de persoane, prin vot secret. Urmează ca alături de cei 
doi reprezentanţi propuşi de noi, Consiliul Local al Oraşului Călimăneşti să 
propună câte un reprezentant în Adunarea Generală a Acţionarilor, în 
Consiliul de Administraţie şi în Comisia de Cenzori. Este necesar, de 
asemenea, să împuternicim o persoană care să se ocupe de formalităţile de 
înscriere la Oficiul Registrului Comerţului  a acestei societăţi şi propunem pe 
domnul consilier Chiriţă Aurelian din cadrul Direcţiei Programe, Relaţii 
Externe. Deci, acestea fiind elementele, vă consult dacă sunteţi de acord cu 
propunerile pe care le-am făcut. Cine este pentru? Cineva împotrivă? – Nu. 
Se abţine cineva? -  Nu. Vă mulţumesc!  
  Dl.Cîlea – Acum vă rog frumos să faceţi propuneri. Mai spun o dată: 2 
propuneri pentru Adunarea Generală a Acţionarilor, 2 propuneri pentru 
Consiliul de Administraţie şi 2 propuneri pentru  Comisia de Cenzori. Mai întâi 
pentru Adunarea Generală a Acţionarilor, vă rog! 
 Dl.Păsat – Ca reprezentanţi în Adunarea Generală a Acţionarilor îl 
propun pe domnul Popescu Victor George. 
 Dl.Cîlea – Sunteţi de acord cu propunerea? – Da. Vă mulţumesc! A 
doua propunere o fac eu. Îl propun pe domnul director Executiv al Direcţie 
Tehnice din cadrul Consiliului Judeţean Vâlcea, ing.Florea Mierluş. Sunteţi de 
acord cu propunerea? – Da. Vă mulţumesc! Vă rog propunere pentru 
Consiliul de Administraţie! 
 Dl.Păsat - Ca reprezentanţi în Consiliul de Administraţie îl propun pe 
domnul Mihalache Mihai Liviu, avocat în Baroul Vâlcea. 
 Dl.Cîlea - Sunteţi de acord cu propunerea? – Da. Vă mulţumesc! 
Pentru primul Consiliul de Administraţie, îl propun pe domnul director 
Executiv al Direcţie Economice din cadrul Consiliului Judeţean Vâlcea, 
ec.Mircea Constantin Predescu. Sunteţi de acord cu propunerea? – Da. Vă 
mulţumesc! Vă rog propunere pentru  Cenzori! 
 Dl.Păsat - Pentru Cenzori îl propun pe domnul Ghermac Eftimie, 
economist la Regia Autonomă Judeţeană de Drumuri şi Poduri Vâlcea. 
Sunteţi de acord cu propunerea? – Da. Vă mulţumesc! 
 Dl.Cîlea - Ne spuneţi câteva date despre dânsul. 
 Dl.Păsat – Am spus, este economist la Regia Autonomă Judeţeană de 
Drumuri şi Poduri Vâlcea. 
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 Dl.Popescu Victor – Lucrează de foarte mulţi ani la Regia Autonomă 
Judeţeană de Drumuri şi Poduri Vâlcea şi cred că este persoana cea mai 
îndreptăţită să fie acolo, datorită faptului că ideea acestui proiect a fost a 
domnului primar Ilie Amuzan şi a domnului Buşe Dumitru, care întâmplător a 
fost socrul domnului Ghermac Eftimie. 
 Dl.Cîlea - Sunteţi de acord cu propunerea? – Da. Vă mulţumesc! 
Pentru Cenzori îl propun pe domnul Predescu Iustin, expert în economie, 
economist, fost director economic al Uzinelor de Sodă Govora, un om de 
mare valoare. Sunteţi de acord cu propunerea? – Da. Vă mulţumesc! Vă rog 
să pregătiţi buletinele de vot, dar nu le daţi pentru că mai avem un punct pe 
ordinea de zi! 
 

PUNCTUL 5  
Proiect de hotărâre privind rectificarea Bugetului propriu al 

judeţului Vâlcea, a Listei obiectivelor de investiţii a Consiliului Judeţean 
Vâlcea, a Bugetului de venituri şi cheltuieli al Spitalului Judeţean de 
Urgenţă Vâlcea, precum şi acordarea unor sume din Fondul de Rezervă 
Bugetară, la dispoziţia Consiliului Judeţean Vâlcea unor unităţi 
administrativ – teritoriale, pe anul 2011. 

Dl.Cîlea - Prin acest proiect de hotărâre se propune:  
 Majorarea cotelor defalcate din impozitul pe venit cu suma de 2800,0 mii 

lei, ca urmare a depăşirii prevederii iniţiale şi a preliminărilor până la finele 
trimestrului l 2011; 

 Alocarea sumei de 45,01 mii lei, reprezentând aportul la capitalul social 
stabilit în numerar la S.C. „EXPO NORD OLTENIA” S.A., care reprezintă 
50% din numărul acţiunilor Judeţului Vâlcea; 

 Includerea în Lista de dotări a unui scanner necesar introducerii pe site-ul 
Consiliului Judeţean Vâlcea a diverselor materiale, cu o valoare de 4,96 
mii lei; 

 Includerea în lista obiectivelor de investiţii a obiectivelor: „Reabilitarea 
Sistemului de termoficare  urbană la nivelul municipiului Râmnicu Vâlcea 
pentru perioada 2009-2028, în scopul conformării la legislaţia de mediu şi 
al creşterii eficienţei energetice”, cu suma de 400,0 mii lei şi „Modernizarea 
instalaţiei de desprăfuire electrică de la cazanul nr.7 din CET Govora în 
vederea creşterii performanţelor de desprăfuire la max.50mg/Nm3 la 
ieşirea din electrofiltre”, cu o valoare de 3.100,0 mii şi „Extinderea şi 
reabilitarea infrastructurii de apă şi apă uzată în judeţul Vâlcea”, cu suma 
de 100,0 mii lei; 

 Nominalizarea în cadrul poziţiei „Cheltuieli de expertize, proiecte” a 
următoarelor obiective: „Reabilitare şi modernizare DJ 676 C Cernişoara-
Oteşani” şi „Reabilitare şi modernizare DJ 649 Băile Govora-Pietrari”; 

 Alocarea sumei de 18,12 mii lei, reprezentând contribuţia proprie la 
continuarea proiectului „Paşi spre o carieră europeană! Consilierea şi 
arhivarea pe suport digital”; 
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 Rectificarea Bugetului de venituri şi cheltuieli a Spitalului Judeţean de 
Urgenţă cu suma de 218,0 mii lei reprezentând reparaţia capitală a 
„Secţiei Oncologie”, suma fiind primită de la bugetul de stat; 

 Acordarea unor sume din Fondul de rezervă bugetară la dispoziţia 
Consiliului Judeţean Vâlcea a următoarelor unităţi administrativ-teritoriale: 
oraşului Călimăneşti 4,0 mii lei şi municipiului Râmnicu Vâlcea 6,0 mii lei, 
reprezentând sprijin financiar acordat elevilor olimpici Ioan Laurenţiu 
Ploscaru şi Ionuţ Alexandru Budişteanu. 

Va rog să-mi daţi voie să vă prezint câteva date despre aceşti copii. 
Ionuţ Alexandru Budişteanu, este elev la Colegiul Naţional „Mircea cel 
Bătrân” Râmnicu Vâlcea, în clasa a X-a B. A fost cooptat încă din 2009 în 
lotul naţional care a reprezentat România la diferite competiţii şi olimpiade 
internaţionale de informatică. Din 2009, când era în clasa a VIII-a şi până în 
prezent, a obţinut 5 premii internaţionale în concursuri desfăşurate în SUA, 
Elveţia şi Mexic. Câştigător pe locurile I sau II a fost şi în cele peste 45 de 
concursuri şi olimpiade organizate în ţară la Bucureşti, Iaşi, Piatra Neamţ, 
Bistriţa Năsăud şi în alte oraşe. La concursul INFOMETRIX desfăşurat la 
Bucureşti, unde au mai participat şi echipaje şcolare din 30 de state, a 
câştigat Marele Premiu. În luna februarie a acestui an, Ionuţ Budişteanu a 
reprezentat România la concursul internaţional intitulat „Proiect Multimedia” 
care s-a desfăşurat la Guadalahara (Mexic) unde a obţinut cel mai important 
premiu, respectiv PALM D’ORO. În luna mai a acestui an este invitat de 
onoare la Târgul Internaţional de Soft care va fi organizat în Statele Unite ale 
Americii, la Los Angelles. Ioan Laurenţiu Ploscaru, este elev la Şcoala cu 
clasele I-VIII „Take Ionescu” Râmnicu-Vâlcea, clasa a VIII-a E şi are peste 20 
premii naţionale dintre care amintim: Medalia de Aur, iunie 2010, la Concursul 
Internaţional de Aur „Arhimede”, organizat de Ministerul Educaţiei, Cercetării, 
Tineretului şi Sportului; Premiul I la Concursul Naţional de Matematică 
„Euclid”, mai 2010, organizat de Ministerul Educaţiei, Cercetării şi Inovării; 
Premiul I la Concursul Naţional „Matematika - Olt”, Slatina, aprilie 2010; Locul 
I la Concursul Naţional de Evaluare în Educaţie la Matematică, organizat de 
Ministerul Educaţiei, Cercetării, Tineretului şi Sportului şi Academia Română, 
aprilie 2010; Medalia de Aur la Concursul Naţional „La Şcoala cu Ceas”, Rm. 
Vâlcea, martie 2010, organizat de Societatea de Ştiinţe Matematice din 
România; Premiul I la Concursul Internaţional de Matematică „Mathematica – 
Madus Vivendi”, februarie 2010, organizat de Filiala Vâlcea a Societăţii de 
Ştiinţe Matematice din România. Vreau să vă informez că i-am apreciat la 
aceeaşi valoare, sunt doi copii extraordinari, trebuie să-i felicităm, să felicităm 
şi cadrele didactice care au format aceşti copii, părinţii care i-au crescut. De 
aceea, am apreciat că este necesar să facem asemenea gesturi, nu numai 
pentru alte categorii de oameni care se află în mare dificultate, dar şi pentru 
aceşti copii care trebuie ajutaţi. Şi, ca să vă justific, diferenţa de valoare a 
sumelor acordate acestor doi copii, ea provine din faptul că Ionuţ Alexandru 
Budişteanu are mai multe ieşiri în afara ţării şi reprezintă contravaloarea 
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biletelor de transport. Urmare considerentelor prezentate s-a întocmit 
alăturatul proiect de hotărâre, pe care îl supunem aprobării dumneavoastră. 
Comisiile de specialitate au avizat favorabil proiectul de hotărâre. Dacă sunt 
observaţii? – Da.  

Dl.Vieru – Domnule preşedinte, nu ştiu dacă valoarea sumelor acordate 
reprezintă ceva pentru aceşti copii, deşi în situaţia în care sunt ei contează 
foarte mult, dar faptul că în acest moment Consiliul judeţean a găsit o 
aplecare asupra unor copii de excepţie care merită toată stima şi toată lauda, 
reprezintă ceva. Avem foarte mulţi copii în judeţul Vâlcea cu astfel de 
rezultate, dar aş propune ca şi în continuare să găsim resursele financiare, 
deşi bugetul este redus, să nu-i uităm pe aceşti copii de mare valoare. Există 
copii din mediul rural care sunt la acelaşi nivel şi, v-aş ruga, cu micile noastre 
posibilităţi pe care le avem, să nu uităm niciodată astfel de copii, pentru că ne 
mândrim cu ei. Până nu demult, la Drăgăşani, am avut poate cea mai 
valoroasă fată la matematică, pe care nu am putut să o ajutăm la adevărata 
ei valoare. Aceşti copii se vor întoarce acasă, pentru că au familie, dar vor 
duce prestigiul României mai departe. Vă mulţumesc! 

Dl.Cîlea – Eu vă mulţumesc foarte mult, pentru sublinierea 
dumneavoastră, dar vreau să vă spun că şi pe fata de la Drăgăşani, Mădălina 
Persu parcă se numea, am ajutat-o. Dacă mai sunt observaţii? – Nu. Dacă 
nu, supun aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată. Cine este 
pentru? Cineva împotrivă? – Nu. Se abţine cineva? -  Nu. Vă mulţumesc!  
 În urma votului, se aprobă în unanimitate punctul 5 de pe ordinea de 
zi. 
 Dl.Cîlea – Sunt gata buletinele de vot? Le putem înmâna? – Da. Vă rog, 
domnule preşedinte Pîrvu! 

Dl.Pîrvu – Am să înmânez personal buletinele de vot: CÎLEA ION, 
ALMAŞI BOGDAN ALEXANDRU absent, BELCIU ION, BULACU ROMULUS, 
COMĂNESCU IULIEAN, DUMITRESCU ADRIAN, FÂRTAT ILIE, FIERA 
IOAN DAN, FOLEA M. GHEORGHE, GAVA ION, GREERE ION, GRIGORE 
PETRE, LIŢĂ IOANA – a plecat între timp, MARIN VICTOR, MOISE 
IULIANA, MONCEANU CONSTANTIN, NEDELCU SORIN GABRIEL, 
OBOGEANU IULIAN, OPRESCU ION, OPROAICA ALEXANDRU, PĂSAT 
GHEORGHE,  PERSU N. DUMITRU, PETRESCU REMUS, PÎRVU 
CONSTANTIN, POENARU MIRCEA CONSTANTIN, POPA EUGENIA, 
POPESCU ION - absent, POPESCU VICTOR GEORGE, RĂDULESCU 
CONSTANTIN, SPIRIDON NICU, SIMION AUREL, TĂRĂŞENIE DUMITRU – 
absent şi VIERU GHEORGHE. Procedura de vot este următoarea: cu cine nu 
sunteţi de acord tăiaţi. 

Pauză pentru vot. 
Se reiau lucrările şedinţei. 
Dl.Cîlea – Îl rog pe domnul preşedinte Pîrvu să ne prezinte rezultatele 

votului secret. 
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Dl.Pîrvu – Rezultatul votului secret pentru Adunarea Generală a 
Acţionarilor. “PROCES-VERBAL, încheiat azi,11 martie 2011. Comisia de 
validare, în următoarea componenţă: Pîrvu Constantin, Moise Iuliana şi 
Monceanu Constantin, întrunită în şedinţă pentru stabilirea rezultatului votului 
secret, privind desemnarea a doi reprezentanţi ai Judeţului Vâlcea în 
Adunarea Generală a Acţionarilor, a Societăţii Comerciale Expo Nord-Oltenia 
S.A., a constatat următoarele: pe buletinele de vot au fost înscrise 
următoarele propuneri: domnul Popescu Victor George şi domnul Mierluş 
Florea. S-au numărat 28 buletine de vot, din care, voturi valabil exprimate - 
27, voturi nule - 1. Rezultatul votului secret este următorul: domnul Popescu 
Victor George, voturi pentru - 25, voturi împotrivă - 2 şi domnul Mierluş 
Florea, voturi pentru - 25, voturi împotrivă - 2. Având în vedere rezultatul 
votului, domnul Popescu Victor George şi domnul Florea Mierluş sunt 
reprezentanţii judeţului Vâlcea în Adunarea Generală a Acţionarilor a 
Societăţii Comerciale Expo Nord-Oltenia S.A. Pentru care s-a încheiat 
prezentul proces verbal într-un singur exemplar. PREŞEDINTE - Pîrvu 
Constantin, SECRETAR - Moise Iuliana şi  MEMBRU - Monceanu  
Constantin”;  
Rezultatul votului secret pentru Consiliul de Administraţie. “PROCES-
VERBAL, încheiat azi, 11 martie 2011. Comisia de validare, în următoarea 
componenţă: Pîrvu Constantin, Moise Iuliana şi Monceanu Constantin, 
întrunită în şedinţă pentru stabilirea rezultatului votului secret, privind 
desemnarea a doi reprezentanţi ai Judeţului Vâlcea în Consiliul de 
Administraţie al Societăţii Comerciale Expo Nord-Oltenia S.A., a constatat 
următoarele: Pe buletinele de vot au fost înscrise următoarele propuneri: 
domnul Mihalache Mihai Liviu şi domnul Mircea Constantin Predescu. S-au 
numărat 28 buletine de vot, din care, voturi valabil exprimate - 28; voturi nule 
- 0. Rezultatul votului secret este următorul: Domnul Mihalache Mihai Liviu, 
voturi pentru – 24, voturi împotrivă – 4 şi domnul Constantin Mircea 
Predescu, voturi pentru – 26, voturi împotrivă - 2. Având în vedere rezultatul 
votului, domnul Mihalache Mihai Liviu şi domnul Mircea Constantin Predescu, 
sunt reprezentanţii judeţului Vâlcea în Consiliul de Administraţie al Societăţii
  Comerciale Expo Nord-Oltenia S.A. Pentru care s-a încheiat prezentul 
proces-verbal într-un singur exemplar. PREŞEDINTE - Pîrvu Constantin, 
SECRETAR - Moise Iuliana şi  MEMBRU - Monceanu  Constantin”;  
Rezultatul votului secret pentru cenzori. “PROCES-VERBAL, încheiat azi, 
11 martie 2011. Comisia de validare, în următoarea componenţă: Pîrvu 
Constantin, Moise Iuliana şi Monceanu Constantin, întrunită în şedinţă pentru 
stabilirea rezultatului votului secret, privind desemnarea celor doi cenzori ai 
Societăţii Comerciale Expo Nord-Oltenia S.A., a constatat următoarele: Pe 
buletinele de vot au fost înscrise următoarele propuneri: domnul Ghermac 
Eftimie şi domnul Predescu Iustin. S-au numărat 28 buletine de vot, din care, 
voturi valabil exprimate – 28, voturi nule - 0. Rezultatul votului secret este 
următorul: domnul Ghermac Eftimie, voturi pentru – 23, voturi împotrivă – 5 şi 
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domnul Predescu Iustin, voturi pentru – 25, voturi împotrivă - 3. Având în 
vedere rezultatul votului, domnul Ghermac Eftimie şi domnul Predescu Iustin 
sunt cei doi cenzori ai Societăţii Comerciale Expo-Nord Oltenia S.A. Pentru 
care s-a încheiat prezentul proces verbal într-un singur exemplar. 
PREŞEDINTE - Pîrvu Constantin, SECRETAR - Moise Iuliana şi  MEMBRU - 
Monceanu  Constantin”. Felicitări!  
 Dl.Cîlea – Vă mulţumesc, domnule preşedinte! Dacă mai sunt probleme? 
– Nu. Doamnelor şi domnilor consilieri judeţeni, stimaţi invitaţi, vă mulţumesc 
pentru participare!  

 
Se declară închise lucrările şedinţei. 
 
Pentru care am încheiat prezentul proces-verbal într-un singur 

exemplar.   
 
    
 
 
 
 

PREŞEDINTE,               SECRETAR AL JUDEŢULUI, 
        

   Ion CÎLEA                  Constantin DIRINEA                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     
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